
Referat bestyrelsesmøde 21. januar 2025 

 

Nyt fra husene 

Rårup 

19 vuggestuebørn, 26 børnehavebørn 

4 skal i skole. En personale følger med i bro med en udtrapningsplan. 

Pædagogmedhjælper fra Rårup stopper 1/2 og skal læse til pædagog. Personale, der har 
været flyver i begge huse overtager denne funktion. 

Anden personale stopper 31/3 fordi hun skal ud og rejse. Derfor opslås stilling med ønsket om 
en uddannet pædagog. 

 

Skjold 

18 vuggestuebørn, 46 børnehavebørn. 

14 skal i skole. Der tager både en personale med i bro til Glud og en anden til Rårup. 

Pædagog fortsat sygemeldt, der er endnu ingen dato for tilbagevenden. 

Der arbejdes på tværs med Neuropædagogisk Udviklingsleg og hvad relationer og leg har af 
betydning for børns leg med udgangspunkt i Thea Thyra Sørensens principper.  

Dette er fælles for hele Hedensted Kommune og alle daginstitutionerne får uddannelse i dette 
på både medarbejder og lederniveau.  

 

Forældremøde  

11. marts i Skjold  

13. marts i Rårup 

Indholdet er årsberetning fra bestyrelsesformand samt 2 medarbejdere, som fortæller lidt om 
en praktisk hverdag gruppe/stuevis. 

 

Økonomi 

Regnskabet er ikke endelig opgjort, men der er et lille overskud, så det er fint balanceret. 



Tilsyn 

Der har været tilsyn, som forløb uden anmærkninger. Det var en god oplevelse og der var en 
masse ros og anerkendelse. 

 

Bestyrelsesvalg 2025 

Der er valg til bestyrelsen i april. Der er udsendt vejledning på aula om hvordan man stiller op. 
Valget bliver fortsat afviklet skriftligt. 

 

Nyt fra støtteforeningen 

Julearrangement 

Der var ikke så mange som sidste år - nok også pga. vejret.  

Det gør noget godt forældrene imellem. Konklusionen er, at det giver ikke en masse 
økonomisk, men lidt, og det giver rigtig meget for forældrene og det er hyggeligt. 

Der blev solgt julekalendere i år, det overvejes om er en god idé til næste år eller ej. 

Det er vigtigt for foreningen, at det ikke er økonomien, der er fokus i julen, da der er meget 
andet, der også fylder økonomisk i december. 

 

Legepladsen i Rårup 

4 fonde støttede projektet i Skjold, de samme fonde har sagt nej i Rårup, selvom det er de 
samme ting Støtteforeningen har slået på i ansøgningen. 

Derfor mangler samlet set 710.000kr for at realisere ønskerne til legepladsen i Rårup. 

Der er søgt EU midler. Modtages disse mangler der stadig 265.000kr. Der er svar i maj måned. 

Foreningen arbejder videre og søges fortsat fonde ift. legepladser.  

Alle gode idéer er velkomne til støtteforeningen.  

 

Ladcykler 

Der er et ønske fra begge tilbud om flere ladcykler, så foreningen vil også arbejde på hvordan 
der kan rejses penge til det.   

 



Evt. 

Drøftelse af mobil-skilt til børnehaverne – ”dit vigtigste møde i dag er nu”! 

Bestyrelsen støtter at skiltet hænges op i indgangspartierne. 

Drøftelse af parkeringsmuligheder ved Rårup. 


